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Postadress: Uppsala kommun, 753 75 Uppsala 
Telefon: 018-727 00 00 (Kontaktcenter) 
www.uppsala.se 

Minnesanteckningar från 
Näringslivsrådet  
Datum: 19 maj 2025 

Tid: 10.00–11.55 

Lokal: Stadshuset, kommunfullmäktigesalen 

Närvarande 
 
Ledamöter förtroendevalda 
Stefan Hanna (UP), ordförande  
Therez Almerfors (M), andre vice ordförande  
Ehsan Nasari (C), ledamot  
Tobias Smedberg (V), ledamot  
Jennie Claesson (L), ledamot  
Maria Rosander (SD), ledamot  
Jonas Segersam (KD), ledamot 
 
Ledamöter näringslivet 
Björn Berg -Ngenic  
Johannes Ridderstedt- 46Elks  
Emil Linde - Medicago  
Jan Smedh –The English Bookshop  
Jennie Högberg – Upplandsturen och Högbergs Buss 

Adjungerade 
Dajana Ilic, STUNS  
Hans Nylén, STUNS  
Niclas Stjernberg, Uppsala Innovation Centre  

Övriga närvarande 
Charlotte Skott, näringslivsdirektör 
Annika Remaeus, enhetschef näringsliv och utveckling 
Helena Bovin, marknadschef Destination Uppsala och nätverksledare för Besöksnäring 
Anna Törnqvist, enhetschef IT-staben och nätverksledare för Digital utveckling 
Linnéa Nedar, utvecklingsledare avdelningen för trygghet och hållbarhet och 

Kommunledningskontoret 
Minnesanteckningar 
 
Handläggare:  
Rosalind Göthberg 
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nätverksledare för Grön utveckling 
Marta Tiberg, kommunikationsdirektör 
Sofie Magnusson, kommunikatör 
Fredrik Medin, marknadschef kommunikationsstaben 
Ida Bylund Lindman, hållbarhets- och trygghetsdirektör 
Rosalind Göthberg, nämndsekreterare 

Mötespunkter 

1. Val av justerare  

Näringslivsrådet beslutar 

• att utse Therez Almerfors (M) att tillsammans med ordföranden justera dagens 
minnesanteckningar 

2. Fastställande av dagordning 

Näringslivsrådet beslutar 

• att fastställa den utsända dagordningen 

3. Reflektioner från företagare 

Näringslivsrepresentanterna får möjlighet att lyfta reflektioner eller inspel med resten 
av rådet.  

4. Fokusbranscher – Life science, Grön utveckling, Digital utveckling och 
Besöksnäring  

Nätverksledarna för de olika fokusbranscherna ger en statusuppdatering och berättar 
om det pågående arbetet inom respektive kluster.  

Inom klustren anordnas nätverksträffar och event med teman som till exempel rör 
kompetensförsörjning, kapital, testbäddar och marknadsföring. Aktiviteter och 
organisation påminner om varandra men skiljer sig något mellan klustren, vilket beror 
på att branscherna idag ser olika ut vad gäller storlek, existerande nätverk och behov.  

5. Workshop – marknadsföring och attraktivitet kring fokusbranscherna 

Sofie Magnusson, kommunikatör, pratar om fokusbranschernas utmaning med att nå 
ut med sin verksamhet och presenterar sätt som kommunen kan arbeta på för att 
stärka attraktiviteten och medvetenheten kring branscherna.  

Näringslivsrådet genomför en workshop där de delas in i grupper för att diskutera 
frågorna: 

• Vem behöver få ökad kännedom? 
• Vad ska vi kommunicera? 
• Hur ska vi kommunicera? 

Därefter presenterar grupperna sina svar för resten av rådet. Kommunikationsstaben 
dokumenterar de förslag och reflektioner som ledamöterna lyfter som grund för det 
fortsatta arbetet.  
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6. Information kring hållbarhet- och trygghetsarbete kopplat till lokalt 
näringsliv 

Ida Bylund Lindman, hållbarhets- och trygghetsdirektör, berättar om kommunens 
arbete med trygghet och hållbarhet, med särskilt fokus på de aspekter som påverkar 
näringslivet.  

Inom hållbarhetsområdet samverkar kommunen med en stor mängd företag och 
andra organisationer genom Uppsala klimatprotokoll – ett nätverk där aktörerna 
samverkar och inspirerar varandra för att sänka Uppsalas klimatutsläpp.  

För att öka tryggheten i Uppsala arbetar kommunen bland annat med EST – Effektiv 
samordning för trygghet. Metoden går ut på att kommunen, polisen och olika 
rapportörer tillsammans arbetar systematiskt för att sammanställa lägesbilder som 
sedan ligger till grund för insatser, analyser och uppföljning.  

Uppsala kommun har även en samverkansöverenskommelse med lokalpolisområdet 
Uppsala/Knivsta. Inom ramarna för den pågår bland annat arbete som rör 
kameraövervakning.  

7. Planering nästkommande möte 

Nästa möte med näringslivsrådet är den 4 september, kl. 13-15.  

På mötet kommer rådet prata om upphandling och få besök av en förvaltningsdirektör 
och en VD. Ett önskemål är att få besök av stadsbyggnadsförvaltningen/gatu- och 
samhällsmiljönämnden för att prata om kommunikation kopplat till byggnation och 
vägarbeten i Uppsala stad.  
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